
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 18. 03. 2008 

 
Prítomní: Ing. Ján Čop, zástupca primátora 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór  
  Ing. Jana Rosičová, poverená vedením MsÚ   

  MUDr. Štefan Čopík 
  Pavol Diňa  
  Ing. Ján Harmaňoš  
  Ing. Štefan Nevoľník  

 
Ospravedlnení:  Ing. Štefan Milovčík, primátor  
   Anton Vass 
 
Prizvaní: Ing. Marta Mrázová,  útvar regionálneho rozvoja  
  JUDr. Michal Harakaľ, vedúci oddelenia podnikateľského a správy majetku 
  p. Drančák, občan mesta  
 
Program:  

1. Prejednanie opätovnej žiadosti Jozefa Zuščáka   
2. Informatívna správa k riešeniu reštitúcie Margity Mariničovej  
3. Informatívna správa o odpredaji bytov vo vlastníctve Mesta Snina k 29. 02. 2008  
4. Zámena pozemkov parc. č. KNC 37/208 za parc. č. KNC 37/236  
5. Rôzne  

 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine otvoril a viedol Ing. Ján Čop, zástupca primátora.  
 
Overovateľ:  Pavol Diňa  
 
Zapisovateľka:  Monika Dunajová  
 
     Ing. Ján Čop – program podľa pozvánky, ale navrhuje bod 2 z programu vypustiť, nakoľko p. 
Mariničová nemá oficiálnu žiadosť na úrade. Ak sa tento materiál nevypustí z dnešného rokovania, 
navrhuje z uznesenia vypustiť ukladaciu časť.  
 
Hlasovanie za stiahnutie materiálu 2) z rokovania:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za program so zmenou:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 5) Rôzne  
 
     Ing. Ján Čop – včera bolo možné zaregistrovať školy na podanie projektov.  
 
     Ing. Marta Mrázová – registrácia začala včera o 9.00 hod. Školy si zabezpečovali formuláre 
sami, mesto zabezpečovalo registráciu pre MŠ Kukučínovu. Táto MŠ má termín podania projektu 
na deň 19. 05. 2008. ZŠ Budovateľská má termín na deň 09. 05. 2008 a MŠ Budovateľská 
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v polovici júla.  Problém máme so ZŠ P. O. Hviezdoslava – sú tam zarezervované 2 termíny – jún 
a október 2008. Robia na tom, aby dostali ešte skorší termín. ZŠ 1. mája bola registrovaná už v 1. 
kole. ZŠ Budovateľská ešte nemá hotoví projekt, keďže pôvodný musia prerobiť z dôvodu 
prekročenia finančného limitu. Projekty sú zamerané na zateplenie budovy a výmenu okien. Iné 
úpravy sa už nezmestili do limitu, ktorý je 70.000,- Sk na žiaka.  
 
 
K bodu 1) Prejednanie opätovnej žiadosti Jozefa Zuščáka   
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval  JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a   vyhovieť žiadosti Jozefa Zuščáka, bytom Snina, Kpt. 
Nálepku 98 ohľadom užívania pozemku parc. č. KN 2595/116 vo výmere 159 m2, druh pozemku – 
ostatná plocha, na základe nájomnej zmluvy bezodplatne s podmienkou jeho čistenia, udržiavania, 
kosenia a umožnenie vstupu na pozemok v prípade potreby kompetentných orgánov a organizácií.  
 
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 

         uznesenie č. 9/2008  
 
 
K bodu 3) Informatívna správa o odpredaji bytov vo vlastníctve Mesta Snina k 29. 02.  

2008  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval  JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e    n a    v e d o m i e   informatívnu správu o odpredaji bytov vo 
vlastníctve mesta Snina k 29. 02. 2008.  
 
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 

         uznesenie č. 10/2008  
 

 
K bodu 4) Zámena pozemkov parc. č. KNC 37/208 za parc. č. KNC 37/236  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval  JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Ján Čop – p. Džupinka žiada o zámenu pozemkov a to pozemok pri budove bývalej 
reštaurácii Herkules, kde mal pôvodnú záhradnú reštauráciu, za pozemok medzi chodníkom 
a terajšou budovu reštaurácie Herkules na zriadenie letnej záhradnej reštaurácie.  
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     MUDr. Štefan Čopík – navrhuje, aby sa p. Džupinka na najbližšie zasadnutie MsR predložil 
architektonickú štúdiu.  
 
     Ing. Ján Čop – p. Kovaľová súd ohľadom pozemku p. Džupinku pri budove bývalej reštaurácie 
Herkules prehrala, ale povedala, že dá dovolanie na Najvyšší súd.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a    vyhovieť žiadosti Vladimíra Džupinku, bytom Snina, 
Partizánska 1835 ohľadom zámeny pozemkov parc. č. KNC 37/208 vo výmere 257 m2, druh 
pozemku – zastavaná plocha, k. ú. Snina, zapísaná na LV č. 5758 – Vladimír Džupinka – Herkules, 
Ul. partizánska 1835, Snina za parc. č. KNC 37/236 vo výmere 257 m2, druh pozemku – zastavaná 
plocha, k. ú. Snina, zapísaná na LV č. 3200 – Mesto Snina,    u k l a d á   mestskému úradu 
predložiť na najbližšie zasadnutie MsR architektonickú štúdiu.  
 
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 

         uznesenie č. 11/2008  
  
 
K bodu 5) Rôzne  
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje prijať uznesenie ohľadom vypísania súťaže na komplexné využitie 
areálu ZŠ 1. mája v Snine.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   u k l a d á   mestskému úradu vypísať súťaž návrhov na komplexné 
využitie areálu ZŠ 1. mája v Snine. Predmet riešenia má obsahovať krytú plaváreň, zimný štadión 
a viacúčelové ihrisko.   
          T: apríl 2008 
          Z: prednostka MsÚ  
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 

         uznesenie č. 12/2008  
 

 
 
     Ing. Ján Čop – na zasadnutie MsR chce prísť p. Drančák z dôvodu, že mesto mu nepovolilo 
otvorenie prevádzky herne a reštaurácie v domčeku na Ul. 1. mája. Do dnešného dňa totiž p. 
Drančák nedoložil všetky potrebné doklady.  
 
     Ing. Jana Rosičová – stanovisko úradu je negatívne. P. Drančák má pocit, že mesto ho nerieši, 
preto žiada o prejednanie tohto problému na dnešnej mestskej rade.  
 
     JUDr. Michal Harakaľ – p. Drančák požiadal o povolenie prevádzky kaviarne. Úrad ho vyzval 
o doloženie potrebných dokladov, okrem iného aj listu vlastníctva na objekt. Do dnešného dňa tento 
doklad p. Drančák nedoložil. Taktiež nemá doklad od hygienikov o povolení prevádzky kaviarne. 
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Požiadal aj o umiestnenie herných hracích prístrojov, no podľa zákona nesmú byť hracie automaty 
vzdialené od školy menej ako 200 metrov. Preto požiadal o zriadenie herne, no k tomu taktiež 
nedoložil všetky potrebné doklady.  
 
     p. Drančák – budova je založená firmou z Čiech, ale o 2 mesiace bude vyplatená a budova 
prejde do vlastníctva jemu alebo p. Fečíkovi. Záujem o prácu v tejto prevádzke javí záujem 10 
pracovníkov, ide o ženy, slobodné matky s deťmi, ktoré nemajú peniaze. Herňa bude slúžiť iba pre 
neho a zopár jeho kamarátom. Toto je celý problém. Papiere doloží o dva mesiace. On by vydržal, 
ale ide tu o prácu pre tie matky.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – berie p. Drančák do úvahy odpor občanov z blízkeho okolia? Nie je 
lepšie zriadiť iba kaviareň bez herne?  
 
     p. Drančák – on predložil na úrad podpornú petíciu od občanov, ktorí chcú, aby bola zriadená 
kaviareň s herňou.  
 
     Ing. Ján Čop – ak p. Drančák splní všetky zákonné náležitosti, prevádzka bude povolená.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e    n a    v e d o m i e   pripomienky p. Drančáka k vydaniu 
povolenia na zriadenie kaviarne a herne v objekte na Ul. 1. mája 2728 v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za: 5      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 

         uznesenie č. 13/2008  
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Ján Čop, zástupca primátora.  
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík             Ing. Ján Čop             
         primátor          zástupca primátora  
 
 
 
 
 
Overovateľ: Pavol Diňa   
 
 
Snina 26. 03. 2008  
 


